
PROTOKÓŁ NR  24/18

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 16 lutego 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, zakończyło o godz. 15:50

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca  komisji

2. Krystyna Konieczna 

3. Krzysztof Gorczyca

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. mieszkaniec Kowar

2. Małgorzata Depczyńska

3. Bartłomiej Nawrocki

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powrót do zapowiedzianego  wcześniej tematu dotyczącego pisma mieszkańca Kowar w/s dopłaty do

ogrzewania ekologicznego.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej otworzyła posiedzenie, przywitała zebranych i zapoznała z

porządkiem posiedzenia. Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Przewodnicząca poprosiła przybyłego na posiedzenie mieszkańca Kowar, który przedstawił po

raz kolejny problem związany z dopłatą na zmianę ogrzewania na ekologiczne. Mieszkaniec wystąpił do U.M.

23.06.2017 r. z pismem, w którym prosił o szczegółowe wyjaśnienie warunków przyznania dofinansowania

związanego z wymianą ogrzewania. Ponieważ takiej odpowiedzi nie otrzymał w październiku 23.X.2017 złożył

skargę na działanie Burmistrza. 

Po  wysłuchaniu  mieszkańca,  który  był  rozgoryczony  działaniem niektórych  Radnych,  członkowie

komisji  poprosili  na posiedzenie pracowników U.M.,  odpowiedzialnych za  wdrożenie dopłat  do wymiany

ogrzewań.  Pracownicy  urzędu  wyjaśnili  sprawę  ze  szczegółami.  Kierownik  P.  Nawrocki  potwierdził,  że

rzeczywiście odpowiedź pisemna do mieszkańca winna być udzielona.

Po wysłuchaniu obydwu stron, komisja zobowiązała się dać odpowiedź mieszkańcowi w ciągu 7 dni.

Ad  3. W  sprawach  różnych  członkowie  K.R.  ustalili  wstępnie  terminy  kontroli  jednostek

zaplanowanych na 2018 rok.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna R.M. w Kowarach uznała skargę mieszkańca Kowar z 24.10.2017 r. w sprawie braku

odpowiedzi pisemnej na pismo z dnia 23.06.2017 za zasadną.

2. K.R. wnioskuje do Przewodniczącego R.M. aby udzielił mieszkańcowi odpowiedzi pisemnej w terminie 7

dni.

Protokolant:                                                                                                 Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                           Zofia Ujma


